
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 13/09/2022 
 
Των:  Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης    
  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Το Γ. Ν. Αγία Βαρβάρα χρήζει άμεσης στελέχωσης και αναβάθμισης, 

ώστε να επαναλειτουργήσει πλήρως» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της Δ. Αττικής, το Γ. Ν. Αγία Βαρβάρα 
υπολειτουργεί, εξαιτίας της μεγάλης υποστελέχωσής του σε προσωπικό. Το 
συγκεκριμένο Νοσοκομείο προσφέρει υγειονομικές υπηρεσίες όχι μόνο σε κατοίκους της 
Δ. Αττικής αλλά και κάποιων Δήμων του Πειραιά. Δυστυχώς, παρά το γεγονός ότι 
πρόκειται για ένα σημαντικό Νοσοκομείο για την περιοχή, εντούτοις έχει απαξιωθεί και 
εγκαταλειφθεί εδώ και χρόνια, με αποτέλεσμα οι προσφερόμενες από αυτό υγειονομικές 
υπηρεσίες να είναι κατώτερες ποσοτικά και ποιοτικά σε σχέση με τις δυνατότητές του 
αλλά και σε σχέση με το παρελθόν. Το πάλε ποτέ εύρυθμο και πλήρως λειτουργόν 
Νοσοκομείο με περί τις 25.000 εισαγωγές ασθενών και τις 1.500 χειρουργικές 
επεμβάσεις το χρόνο, τώρα πια καλύπτει μερικώς τις συνολικές ανάγκες των πολιτών 
της περιοχής, αφού υπολειτουργεί, επιβαρύνοντας έτσι τα άλλα υπόλοιπα νοσοκομεία. 
Σήμερα το Γ. Ν. Αγία Βαρβάρα έρμαιο της υποστελέχωσής του αλλά και της 
εγκατάλειψής του από την Πολιτεία υπολείπεται σημαντικά στην παροχή πρωτοβάθμιας 
και δευτεροβάθμιας φροντίδας και περίθαλψης. Το Νοσοκομείο χρειάζεται άμεσα 
αναβάθμιση και στελέχωση σε προσωπικό, ώστε να επαναλειτουργήσει πλήρως. 
Πρέπει να δοθεί ένα τέλος στη συνεχιζόμενη εγκατάλειψη, υποβάθμιση του 
Νοσοκομείου αλλά και στην ταλαιπωρία και απαξίωση των πολιτών της περιοχής. Οι 
κάτοικοι της Δ. Αττικής και όμορων Δήμων του Πειραιά έχουν ανάγκη από ένα 
Νοσοκομείο σύγχρονο, αναβαθμισμένο που θα τους προσφέρει υγειονομικές υπηρεσίες 
ανταποδοτικές των φόρων που επί σειρά ετών έχουν πληρώσει. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7356

Ημερομ. Κατάθεσης:

13/9/2022



1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να φροντίσετε στην 
ενίσχυση και βελτίωση της προσφερόμενης πρωτοβάθμιας και δευτεροβάθμιας 
φροντίδας και περίθαλψης από το Γ. Ν. Αγία Βαρβάρα; 
 
2. Προτίθεσθε άμεσα να προβείτε σε προκήρυξη θέσεων μόνιμου ιατρικού και 
νοσηλευτικού προσωπικού, ώστε να καλυφθούν τα λειτουργικά κενά στο Γ. Ν. Αγία 
Βαρβάρα; 
 
3. Για ποιους λόγους οι πολίτες της Δ. Αττικής υποβάλλονται σε τέτοια ταλαιπωρία με 
εκτίναξη των ράντζων και της αναμονής στα Τμήματα Επειγόντων Περιστατικών του 
Νοσοκομείου Αγία Βαρβάρα και δεν έχουν υγειονομικές υπηρεσίες ανταποδοτικές των 
φόρων που επί σειρά ετών έχουν πληρώσει; 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΑΒΔΕΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 




